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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 12.4.2021 online, 

prostredníctvom aplikácie SKYPE 
 

 
Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal, p. Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško,  
Ing. Richard Ščepko, Pavol Bobošík 
 
Neprítomní poslanci:  
       
Prítomná: Mgr. Ivana Suliková – garant VMČ Stred 
Hostia:  
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 
3. Nové požiadavky občanov a poslancov 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
 
1. OTVORENIE 
Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred v počte 
poslancov 6 je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program. Všetci prítomní odsúhlasili program.  
 
HLASOVANIE: 
Poslanci v počte  6 ZA odsúhlasili program. 
Za: 6 (MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal, p. Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko, 
Pavol Bobošík)      Proti: 0        Zdržali sa: 0 
 
 

 V úvode poslanci VMČ Stred hlasovali za zmenu dopravného značenia nasledovne: 
 
Poslanci v počte  3 ZA, 2 PROTI a 1 sa ZDRŽAL hlasovania  - neodporučili zmenu dopravného značenia na ul. 
Braneckého v smere von z centra mesta smerom na nám. sv. Anny, ktorá umožňuje ísť do tohto smeru 
všetkým motorkám 
Za: 3 (Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko, Pavol Bobošík)      Proti: 2 (MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard 
Medal)        Zdržali sa: 1 (p. Eva Struhárová) 
 
Poslanci v počte  5 ZA, PROTI 0 a 1 sa ZDRŽAL hlasovania  - odporučili zmenu dopravného značenia na ul. 
Braneckého v smere von z centra mesta smerom na nám. sv. Anny, ktorá umožňuje ísť do tohto smeru 
motorkám s nízkou kubatúrou do 50 cm³ 
Za: 5 (p. Eva Struhárová, Ing. Richard Ščepko, Pavol Bobošík, MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Richard Medal)      
Proti: 0        Zdržali sa: 1 (Mgr. Michal Moško) 
 
2. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 
12. Mgr. Medal – by chcel poprosiť p. prednostu, resp. ním určených zamestnancov, s ktorými by sa mohol 

osobne stretnúť a vydiskutovať problematiku „terasy SPERANZA“ a „predajná a nájomná zmluva s p. 
Hudým“  

 ODPOVEĎ: Ohľadne Speranzy sa s pánom poslancom spojí Bc. Ďuďáková alebo viceprimátor Forgáč, 
predajnú a nájomnú zmluvu Hudý s pánom poslancom dorieši Ing. Vanková. (KPRE) 
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13. Mgr. Medal  - Kedy sa plánuje rekonštrukcia chodníka "pri medveďovi" 
 ODPOVEĎ: Výmena asfaltového povrchu pri ihrisku je naplánovaná v mesiaci máj. (ÚI) 
 
 
3. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 
14. p. Mazurkovičová - Dňa 9.4.2021 bolo realizované na sídlisku Noviny v TN čistenie komunikácií. Hlavné 

cesty sú vyčistené, ale napr. bočná cesta, ktorá vedie k šiestim átriovým domom na ulici J. Zemana – 
odbočka pri dome č. 2434/ 39, nebola vyčistená vôbec.  

 Žiadam o zjednanie nápravy." 
15. p. Belic - žiada zvážiť či by nemohla byť znížená daň z nehnuteľnosti pre občanov nad 65 rokov 
16. p. Belic - sa pýta či mesto Trenčín neuvažuje o rozdávaní respirátorov 
17. Mgr. Medal - pri oprave resp. rekonštrukcii ihriska pri medveďoch, požiadavka miestnych či by sa tam 

nedal od niekadiaľ presunúť betónový  pingpongový stôl, napr. z MHSL ak majú alebo zabezpečiť  
18. MUDr. Žďársky - Prosím mesto o prehodnotenie parkovacích pásiem na ulici Legionárska z pásma C do 

pásma B. Najmä od v úseku od Masaryčiek po Fakultnú nemocnicu, zvážiť pozitíva a negatíva takejto 
zmeny. 

19. MUDr. Žďársky - Na ulici Matúšovej nemajú niektoré domy vyhradené koše na komunálny odpad, 
odporúčam zakomponovať návrhy týchto košov do jej rekonštrukcie ktorú by mala tento rok robiť TVK. 

20.  Mgr. Medal -  k téme vrátenia ulice Narcisová k obojsmernej prevádzke - prosím o vyrozumenie 
výsledku prerokovania témy s ODI 

21. Mgr. Medal - k téme nefunkčných oporných kolíkov pri novovysadených stromoch (nedržia v zemi a 
skôr stromky podopierajú tieto koly ako naopak) - v niektorých lokalitách boli odstránené, za čo 
ďakujem, všeobecne po meste ale problém pretrváva - prosím o usmernenie či návod, komu a akým 
spôsobom mám jednotlivé konkrétne prípady nahlásiť so žiadosťou o nápravu 

 
 
4. RÔZNE 
Zástupca firmy Solako SK s.r.o, p. Koudela (majiteľ nehnuteľnosti obchodného priestormi na prízemí pri 
trhovisku) diskutoval s prítomnými poslancami na tému „zriadenia terasy“ 
p. Koudela – pripravil situačný plán, spoločnosť je pripravená zmenšiť terasu oproti pôvodným 56 m² a sú 
pripravení urobiť ju výrazne menšiu. Terasa by bola napojená na „Rubikon“. Na vlastné náklady vybudujú 
chodník, ktorý by bol napojený na dvere a zároveň by bol napojený na pôvodný, už vybudovaný, aby sa čo 
najmenej stúpalo po trávnatej ploche. Pred vstupom by sa vybudovala spevnená plocha zo zámkovej dlažby  
Ide o umiestnenie len pár stolov. Pôvodne bola hĺbka (šírka) stanovená 8m. teraz navrhujeme len 4m. Vnútri 
by bolo sprístupnené WC pre mamičky s deťmi, ktoré sa budú hrať na ihrisku. 
 
Všetci poslanci sa zhodli na tom, že je dôležité ako sa k tomu vyjadrujú občania, ktorí bývajú v bezprostrednej 
blízkosti, či s tým súhlasia, či sú o tom uzrozumiteľní. 
 
Mgr. Moško – takýto typ zariadenia tu absentuje, nevidí problém ak by tam bola demontovateľná terasa 
Mgr. Medal – je rád, že sa už nejedná o zastrešenú terasu, vie si predstaviť, že by tam bola nejaká 
demontovateľná terasa, ktorá tam cez zimu nebude, nie spevnená plocha, ale nejaká ľahká konštrukcia, ktorá 
sa dá rozložiť a na zimu zase zložiť. Ak je terasa len na sezónu tak to tomu trávniku tak veľmi neublíži. 
Vybudovanie chodníku v 2m. šírke je dosť veľa. 
Eva Struhárová – nevie sa k danému vyjadriť, nakoľko nevie ako to cítia ľudia v blízkom okolí. Je to obklopené 
bytovkami, sú tam minimálne vzdialenosti. 
Mgr. Medal – aká prevádzková doba je tam plánovaná, dôležité je časové obmedzenie funkcie terasy. Mesto 
Trenčín prenajíma pozemok pod terasu a myslí si, že tam si môžeme stanoviť podmienky prevádzkovania 
terasy. Prevádzkovanie terasy napr. do 20,00 hod. 
p. Koudela – Oni nebudú prevádzkovatelia, ale môžu stanoviť čas prevádzkovania, ktorý by bol pravdepodobne 
do 22,00 hod. Keby bolo potrebné znížiť túto dobu tak je to potrebné prediskutovať 
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MUDr. Žďársky, ak by bola terasa rozmontovateľná v tom zmenšenom prevedení napr. 4 x 6 m. nemá s terasou 
problém, vadila mu však doba nájmu 10 rokov. 
p. Koudela – už 1 rok prezentuje tento projekt obyvateľom bytového domu, na schôdzi bolo nezáväzné 
hlasovanie kde väčšina ľudí s tým problém nemala. 
Mgr. Moško – nezostane po odstránení terasy, ktorá tam bude 5-6 mesiacov zostane hlinená plocha? Nebolo 
by jednoduchšie osadiť to betónovými blokmi? 
Ing. Ščepko – nemá problém s kaviarňou, je pre neho kľúčová 1 ročná sezóna, akým spôsobom bude prijatá 
v okolitých objektoch v obytnej zóne. Prikláňa sa za demontovateľné riešenie. 10 rokov je pre neho 
neakceptovateľných, vychádza z negatívnych skúseností.  
Ak väčšina obyvateľov s tým súhlasí a bolo to aj prejednané na schôdzi je z toho nejaký písomný záznam? 
p. Koudela, my sme vlastníci tohto priestoru. Obyvateľom bola prezentovaná terasa väčšia aj so zastrešením, 
s ktorou nemali problém, takže s menšou variantou predpokladá, že by obyvatelia tiež súhlasili. 
Mgr. Moško – predpokladá že nikto nepodpíše zmluvu na 1 rok do niečoho čoho investoval financie. 
Dohodnime sa na rokoch, ktoré sme ochotní akceptovať terasu. Kľúčoví sú ľudia, ktorí v bytovke bývajú. 
MUDr. Žďársky – zeleň, ktorú má zabrať terasa nepovažuje za nejakú kľúčovú, myslí si že pre ľudí bude 
užitočnejšie keď tam budú mať WC, nejaké zázemie a keď kaviareň bude poskytovať pre mamičky s deťmi 
toaletu a pod., berie to ako pozitívum. 
 
p. Koudela – nanovo predložia žiadosť kde by vymysleli, napojili a zamerali chodníkovú časť, ktorá by bola 
napojená na ten chodník, ktorý je tam už vybudovaný, zo zámkovej dlažby. 
Navrhnú 3 typy terasy jedna by bola demontovateľná a jedna so  zatrávňovacou zámkovou dlažbou a 3 typ so 
zámkovou dlažbou s menšou zastavateľnosťou voči trávnatej ploche. 
Navrhuje, že po predložení týchto návrhov sa to môže znova prediskutovať s VMČ Stred.  
 
 
 
 
 

 
5. ZÁVER 
 
MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť na stretnutí a ukončil zasadnutie VMČ Stred. Najbližší 
VMČ Stred sa bude konať dňa 10.5.2021 o 16,00 hod.  
 

Zapísala: Mgr. Ivana Suliková     
v Trenčíne dňa 14.4.2021      
 
 

MUDr. Šimon Žďárský   
 Predseda VMČ Stred 

 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17.15 hod.   


